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n ELMALI’NIN birçok mahallesinde de yoğun 
yağmur sonucu su baskınları yaşandı. Afetten en çok 
etkilenen bölge ise Yuva Mahallesi oldu. Büyükşehir 
Belediyesi Elmalı İlçe Hizmet Birimi Şube Müdürü 
Bilal Kasap, "11 hanede hasar tespit çalışmaları yapıl-
dı. Hayvanları telef olan evleri ve tarım ürünleri zarar 
gören vatandaşlarımızı tek tek ziyaret ederek ihtiyaç 
ve taleplerini dinledik.” diye konuştu.  n 4’TE

YAYLALARI 
SEL VURDU

2 ILÇEDE EV VE TARLALARI SU BASTI, HAYVANLAR TELEF OLDU

Korkuteli Osmankalfalar Mahallesi ve Elmalı Yuva Mahallesi’nde etkili olan sağanak yağış son-
rası su baskını ve sel afeti yaşandı. Korkuteli’de 25 hayvan sele kapılarak telef oldu. Elmalı’da 
ise 11 ev ile tarım arazileri zarar gördü. Büyükşehir Belediyesi ekipleri, hasar tespitine başladı.
                    25 HAYVAN SELE KAPILDI  

n KORKUTELI Osmankalfalar Mahallesi’nde sa-
ğanak yağış sele neden oldu. Bölgede 10 ev ile bazı 
ahırları su basarken Levent Erken’e ait 25 küçükbaş 
hayvan telef oldu. Mahalle Muhtarı Murat Duran, 
“Can kaybının olmaması bizi sevindirdi. Ancak 
25’e yakın küçükbaş hayvan telef oldu. Tarım ara-
zileri sular altında kaldı. Hasar tespitinin ardından 
vatandaşlarımızın zararı karşılanacaktır.” dedi.

                    11 EVDE ZARAR OLUŞTU 

n KIMLIĞI belirsiz 
bazı hainler; Cumhuri-
yet Meydanı’ndaki Ata-
türk Heykeli’ne çirkin 
bir yazı yazdı. Antal-
yalılar bu hain saldırıyı 
şiddetle kınadı. CHP İl 
Başkanı Nail Kamacı da 
sorumluların bulunma-
sını istedi. n 5’TE 

ATATÜRK ANITI’NA
HAİNCE
SALDIRI

n Kepez Göksu Mahallesi’nde 2 sokak köpe-
ğinin ölü bulunması üzerine hayvanseverler 

ayaklanı. Köpeklerden 
birinin yakılarak diğerin 
işkence yapılarak öldürül-
düğü iddia edildi.Hay-
vansever Özlem Gezirci, 
“Yetkililer derhal önlem 
almalı” dedi. n 3’TE 
 

GÖKSU’DA KÖPEK
KATLİAMI İDDİASI
                    

n HAFRIYAT yolsuzluğu tartışmasına değinen 
Antalyaspor Vakfı Başkanı 
Gültekin Gencer, “Defalarca 
sormamıza rağmen Sinan 
Boztepe göreve gelene 
kadar hesapları göremedim. 
Gönderdiğimiz yazılar çöpe 
atıldı. Antalyaspor Başka-
nı’nın 1 milyar TL’nin 
hesabını sorması 
gerekir” dedi. 
n 7’DE

HESABI 
SORULMALI

Gencer: 
Yolsuzluğun 

üstüne gidilsin
 

n FALEZ A.Ş. olarak ihaleye girdiklerini teklif 
yükselince çekilmek zorunda kaldıklarını belirten 
Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, “Alanın 
tarım alanı olarak kullanılıp kullanılmadığının ve 
narenciye bahçesi karakterinin korunup korunmadı-
ğının sıkı takipçisi olacağız” dedi. n 5’TE 

NARENCİYE  
KİRALANDI

Karakaş Narenciye Çiftli-
ği’nin ihalesini RK isimli 

firma kazandı. Firma, 
bahçeyi 10 yıl boyunca 

işletecek ve yıllık 1 mil-
yon lira para ödeyecek. 

                    MURATPAŞA’DAN YAKIN TAKİP 

n ANTALYA İl Afet Acil 
Durum Müdürlüğü Hizmet 
Binası’nın temel atma töre-
ni gerçekleştirildi. Projenin 
tamamlanmasıyla 37 bin 

500 metrekarelik kampüste 
13 bin metrekarelik inşaat 
alanı ile Antalya’ya modern 
bir afet yönetim merkezi 
kazandırılacak.  n 4’TE 

AFAD İÇİN YENİ BİNA 

İLGİNÇ 
PROTESTO 

n AKSU’DA turist taşı-
yan tur teknesi, mahalle-
ye ait iskeleye yanaşıp, 
uzun süre bekledi. Bu 

duruma tepki gösteren 
mahalleli, vinç çağırıp 
kendilerinin yaptırdığı is-
keleyi söktürdü. n 4’TE 

n ANTALYA 
Ticaret Borsası 
(ATB) Başkanı Ali 
Çandır, “Ekono-
mide yaşadığımız 
zorlukların en ağır 
yükünü tarım sek-
törü taşıyor” dedi.  
n HABERI 5’TE

ÜRETİCİ ZORDA 
n 30 AĞUSTO Zafer Bayramı 
kutlamalarına katılacak vatan-
daşların ulaşımını kolaylaştır-
mak amacıyla belediyenin resmi 
plakalı otobüsleri, ANTRAY ve 
nostalji tramvay ücretsiz seferler 
yapacak. n 5’TE 

Bayramda ücretsiz 

n MURATPAŞA Belediye Başka-
nı Ümit Uysal, 30 Ağustos Futbol 
Zafer Kupası açılışına katıldı. Uysal, 
“Bize ilham kaynağı olan o muhte-
şem zafer hala gelecekle ilgili olarak 
bizi yönlendiriyor” dedi. n 7’DE 

İlham kaynağı

Plastik tehdidi 
n CARETTA carettaların 
Türkiye’deki en önemli üreme 
alanlarından Çıralı sahiline 
insanların atıklarını bırakması, 
caretta carettaların yaşamını 
tehdit ediyor. n 2’DE 

n DÜDEN Şe-
lalesi,’nde  ocak 
ayından bu yana 
600 binden fazla 
ziyaretçi sayısına 
ulaşıldı. n 8’DE 

DÜDEN’E AKIN 

HAYVANSEVERLERDEN TEPKİ
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Dünya Doğayı Koruma 
Birliği’nin (IUCN) kırmızı 
listesinde nesli tükenme teh-
likesi altındaki türler arasında 

bulunan Nesli tükenme tehlikesi altında 
olan caretta carettaların en önemli yuva-
lama alanlarından olan Çıralı’ya çok 
sayıda atılan plastik, caretta carettaların 
nesillerinin günden güne azalmasına 
neden oluyor. Akdeniz Üniversitesi Su 
Ürünleri Fakültesi’nde görevli Prof. Dr. 
Mehmet Gökoğlu, plastiklerin insanla-
rın bir eseri olduğuna dikkat çekerek, 
çevreye bilinçsizce atılan atıkların deniz 
canlıların yaşamı için tehlike oluşturdu-
ğunu açıkladı. 

SİNDİRİM SİSTEMİ TIKANIYOR 
  Prof. Dr. Mehmet Gökoğlu, “Plas-
tik doğada yok, insanoğlu bırakıyor. 
Plajlarda yavrular yuvalarından çıktığı 
zaman plastik materyallere dolanabilir 
ve ölebilir, parladığı zaman ışık yanılt-
ması yapar, denize gitmesini engeller. 
Denizdeki plastik kirliliğinde kaplum-
bağalar plastikleri deniz anası zannedip 
yiyorlar, yeme neticesinde sindirim sis-
temleri kilitleniyor. Sindirim sistemleri 
tıkandığı zaman, hayvanların ölümüne 
sebep olabilir. Örneğin, kaplumbağanın 
yuvasından yüksek kumsal bir alana 
plastik gömüldüğünde caretta caretta 
kumu aşıp çıkamaz. Bunu başarama-

yınca yavru kaplumbağanın ölümüne 
de sebep olur. Yavru zamanında denize 
ulaşamaz” diye konuştu. 

DURUM ÇOK KRİTİK  
  Sürdürülebilirlik Danışmanı Işıl 

Dilmen Düzgünçınar ise dünyanın en 
eski deniz kaplumbağalarından Akde-
niz ekosisteminin vazgeçilmez parçası 
caretta carettaların, atıklar sebebiyle 
neslinin giderek azaldığına dikkat 
çekti. Düzgünçınar, şu ifadelere yer 
verdi:   “Araştırmalara göre her gün bir 
kamyon plastik denizlere ya da okya-
nuslara karışıyor, en büyük tehlike de 
tek kullanımlık plastikler. Hayatımızı 
kolaylaştırdığını düşünüyoruz ve sıkça 
kullanmaktan çekinmiyoruz ancak kap-
lumbağalar ve tüm deniz canlıları için 
durum çok kritik. Plastikleri yiyecek 
zannedebiliyorlar ve bu plastikler etraf-
larına dolaşıp kesiklere sebep olabiliyor. 
Çocuklarımıza; deniz kaplumbağaları 
yüz milyon yıldır yaşıyorlar ama bizim 
plastik sevdamız yüzümüzden artık 
yoklar demek istiyorsak,  tek kullanım-
lık plastikleri kullanmamaya, atıkları-
mızı doğaya değil çöpe atmaya ve sa-

hilde gördüğümüz plastikleri toplamaya 
özen göstermemiz gerekiyor. Çıralı’ya 
gelen misafirlerden duyarlı olmalarını 
bekliyoruz.”  n İHA 

Caretta carettaların 
plastikle mücadelesi   
Caretta carettaların Türkiye'deki en önemli üreme alanlarından Çıralı sahiline bırakılan 
atıklar,  çevre için büyük tehdit oluşturuyor. Prof. Dr. Mehmet Gökoğlu, "Kaplumbağalar 
plastikleri deniz anası zannedip yiyorlar, sindirim sistemleri kilitleniyor ve ölüyorlar." dedi.

EKİPLERİ alarma 
geçire olay Konyaaltı 
sahili açıklarında 
yaşandı. Devriye 
görevi yürüten Sahil 
Güvenlik Antalya 
Grup Komutanlığı 
ekipleri bir Caretta 
Caretta’nın yaralı 
olduğunu gördü. 
Kaplumbağanın 
tehlike altında oldu-
ğunu gören ekipler, 
hızlı bir şekilde 
kurtarma operasyonu 
başlattı ve Caretta 
Caretta’yı güvenli bir 
şekilde kıyıya taşıdı.
Yaralı kaplumba-
ğa, ilk incelemeler 
sonucunda çeşitli 
yaralanmalara sahip 
olduğu tespit edilerek 
tedavi edilmesi için 

Doğa Koruma ve 
Milli Parklar Genel 
Müdürlüğü’ne bağlı 
ekiplerle iletişime 
geçildi. Olay yerine 
gelen uzman ekipler 
tarafından teslim 
alınan kaplumbağa 
tedavisi için rehabi-
litasyon merkezine 
götürüldü.

BİR KEZ DAHA GÖZ-
LER ÖNÜNE SERDİ
Caretta Caretta 
türünün nesli tehlike 
altında olan deniz 
kaplumbağaları 
arasında yer aldığını 
belirten Akdeniz Üni-
versitesi Su Ürünleri 
Fakültesi’nde görevli 
Prof. Dr. Mehmet 
Gökoğlu, “Akdeniz 

kıyılarında sıkça 
görülüyorlar. 
Bu olay, bölgede-
ki doğa koruma 
çalışmalarının ve 
deniz canlılarının 
korunması yönün-
deki farkındalığın 
ne kadar önemli 
olduğunu bir kez 
daha gözler önüne 
serdi. Sahil Güvenlik 
ve Doğa Koruma 
ekiplerinin işbirliği 
ile gerçekleştirilen bu 
kurtarma operasyonu, 
Antalya kıyılarındaki 
hassas ekosistemlerin 
korunmasına yönelik 
çabaların bir parçası 
olarak büyük bir önem 
taşımaktadır” dedi.
n ERTUĞRUL 
GÜN 

YARDIMINA SAHİL 
GÜVENLİK KOŞTU
Konyaaltı sahili açıklarında yaralı bulunan Caretta Caretta Sahil Güvenlik Antalya Grup Komutanlığı 
ekipleri tarafından kurtarıldı. Caretta tedavisinin yapılması için doğa koruma ekiplerine teslim edildi.

Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi Ekdağ A.Ş. tarafından 
işletilen 2 No’lu Lara Birlik 
Plajı Sosyal Tesisi, Lara 
Sahili’nde hizmete açıldı. 
Haftanın 7 günü saat 08.00 
ile 20.00 arasında açık 
olan tesis, Antalyalıları ve 
turistleri bekliyor.
Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi Ekdağ A.Ş. Sosyal 
Tesisler Müdürü Meh-
met Şahin, tesis sayısını 
artırdıklarını belirterek, 
“Sosyal tesislerimize Lara 
Birlik Plajı’nda hizmete 
açtığımız plaj işletmesiyle 

bir yenisini daha ekledik. 
Lara’daki yeni tesisimiz 350 
kişilik kapasiteye sahip. 
Menümüzde aperatiflerden-
fastfood çeşitlerine kadar 
birçok seçenek mevcut ve 
fiyatlarımız oldukça uygun. 
Plaj ücretlerimiz özel sek-
töre göre çok daha ekono-
mik. Tüm vatandaşlarımızı 
bekliyoruz” dedi.
TESİSİ ÇOK BEĞENDİM
Tedavi için Elazığ’dan 
Antalya’ya gelen emekli 
öğretmen Şehriban Metiner, 
“Oğlum beni tedavi için 

Antalya’ya getirdi. Bu süreç 
benim için hem tedavi hem 
de tatil gibi oldu. Belediye 
tesisini çok beğendim” 
şeklinde konuştu.
FİYATLAR ÇOK UYGUN
Belçika’dan tatil için An-
talya’ya gelen Burcu Ak da 
Lara plajlarını ve Antalya 
Büyükşehir Belediyesi 
Sosyal Tesisi’ni çok beğen-
diğini belirterek, “İlk kez 
Lara plajına geldim, tesis 
çok güzel ve fiyatlar çok 
uygun” ifadelerini kullandı. 
n BÜLTEN/ABB

Belediyeden Lara’ya tesis

5-12 EKİM tarihlerinde gerçekleştirilecek 
olan Uluslararası Antalya Altın Portakal 
Film Festivali’nin Ulusal Uzun Metrajlı 
Yarışma Bölümü’nün Jüri Başkanı Ferzan 
Özpetek, geçtiğimiz günlerdeki İstanbul 
ziyaretinde, “Uluslararası Antalya Altın 
Portakal Film Festivali, sinemanın kültürel 
hafızasını saklayan çok önemli bir marka-
dır. Bu markayı sektörün her alanındaki 
yıldızlarını parlatarak, festivale hak ettiği 
değeri verebilme çabasında olan herkesle 
bir arada olacağım için heyecanlıyım” 
dedi.   Ferzan Özpetek’in jüri başkanlığını 
üstlendiği Uluslararası Antalya Altın Por-
takal Film Festivali’nin Ulusal Yarışma 
Jürisi; Deniz Göktürk Kobanbay, Gökçe 
Bahadır, İlker Kaleli, Melis Behlil, Melisa 
Önel ve Mercan Dede’den oluşuyor. 

HEYECAN DORUKTA 
Antalya ile özdeşleşen Uluslararası Antal-
ya Altın Portakal Film Festivali, Antalya 
Büyükşehir Belediyesi ev sahipliğinde 
yapılıyor. Ülkemizin kültürel markalarının 
önde gelen festival Altın Portakal’ın, hak 
ettiği verimlilik ve pırıltı ile gerçekleşti-
rilmesi için sektör 5-12 Ekim tarihlerinde 
bir araya gelecek.  Başvuru sahiplerinin 
heyecanla beklediği ve ön jüri tarafından 
seçkisi yapılarak yarışmaya hak kazanan 
filmler, önümüzdeki günlerde festival 
komitesi tarafından açıklanacak. n İHA  

ALTIN PORTAKAL
ÖNEMLİ MARKA

ALANYA Belediyesi, sosyal sorumluluk 
çerçevesinde kentteki tüm vatandaşların 
yaşam standartlarını iyileştirmeye yönelik 
çalışmalarına aralıksız devam ediyor. Fen 
İşleri Müdürlüğü ekipleri, Konaklı Ma-
hallesi Pamukyeri mevkisinde tekerlekli 
sandalyeye bağlı yaşayan fiziksel engelli 
kadının evinin önüne beton dökerek, 
yardım elini uzattı. Vatandaşın hastaneye 
gidiş gelişinde sıkıntı yaşamaması için 
yolda iyileştirme çalışmaları yapan ekip-
ler, SSB beton dökümü gerçekleştirerek 
ulaşımı kolaylaştırdı. Alanya Belediye 
Başkanı Osman Tarık Özçelik, “Vatandaş-
larımızın hayatını kolaylaştırmak için var 
gücümüzle çalışıyoruz. Özellikle engelli 
ve yaşlı vatandaşlarımızın günlük hayatla-
rını kolaylaştırmak öncelikli hedefimizdir. 
Kentimizin her köşesinde hizmet odaklı 
çalışmalara devam edeceğiz” dedi. n İHA  

ENGELLİ İÇİN 
ÖZEL ULAŞIM
 

ANTALYA’DA ağır vasıta şoförlüğü 
yaparken pandemi döneminde başladığı 
denizden metal çıkarma işine Alanya’da 
devam eden Erhan Uludağ hedef büyüttü. 
Tüpsüz dalış yaparak yaklaşık 4 yıldır 
denizden metal atık çıkaran Uludağ, bu yıl 
için hedefinin 100 ton metal atık topla-
mak ve 1 milyon TL kazanmak olduğunu 
belirtti.   Alanya sahilinde metal atıkların 
çalışma yapılarak temizlenmesi gerektiğini 
aktaran Uludağ, “Ben gücümün yettiklerini 
çıkarabiliyorum. Günlük yaptığım çalışma-
da denizden 350-400 kilo grama kadar me-
tal atık çıkarabiliyorum. Alanya’da birçok 
sahil bölgesinde denizin altı hurdalık gibi 
gerçekten. Bunların bir an önce çalışma 
yapılık çıkarılması lazım. Çok ağır metal-
lerin oluşan yıkılmış iskeleler ve kopan 
parçalar var. i. Denizin içinde inanılmaz 
şekilde metal atıklar var ve bunlar insan 
sağlığına zarar verebilir. Yetkililerden bana 
ulaşmalarını ve bunlarla alakalı bir çalışma 
yapılmasını istiyorum” diye konuştu. İHA 
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Kepez ilçesi Göksu Mahallesi’nde 
bir hafta ara ile mahalle sakinle-
ri tarafından beslenen iki sokak 
köpeğinin farklı şekillerde ölü 

bulunması üzerine hayvanseverler harekete 
geçti. Mahallede ilk olarak yaklaşık bir hafta 
önce bir köpeği patileri kesilmiş olarak ölü 
bulundu. Çalılık alana uzuvları kesilmiş halde 
atılan sokak köpeğinin kimler tarafından iş-
kenceye uğrayarak öldürüldüğünü öğrenmeye 
çalışan gönüllüler, bu olayın üzerinden çok 
geçmeden aynı mahallede başka bir köpe-
ğin benzer şekilde öldürülerek boş bir alana 
atıldığı haberini aldı. 

ŞİKAYETÇİ OLDULAR 
 Önceki gün yine mahalleli tarafından bes-
lenen ve uysallığı ile bilinen siyah renkli bir 
sokak köpeği ayakları bağlanmış ve çürümüş 

bir şekilde yakın bir noktada bulundu. Olayın 
haber verilmesi üzerine Antalya Emniyet Mü-
dürlüğü Asayiş Büro Amirliği HAYDİ birimi 
bölgede inceleme yaptı. Yaşanan ikinci köpek 
ölümü üzerine bir mahalle sakini Kepez Polis 
Merkezi Amirliği’ne giderek şikâyetçi oldu ve 
ifade verdi. Dün akşamda bazı hayvansever-
ler sokak köpeklerinin ölü bulunduğu Göksu 
Mahallesi’ne giderek son olayın yaşandığı 
noktada basın açıklaması yaptı. 

 ADLİ İŞLEM BAŞLATILMALI 
Grup adına konuşan Özlem Gezirci, “Sabah 
saatlerinde gönüllü arkadaşlar bir köpeğin 
ölüsünü buldular. Ayakları bağlanmış ve çü-

rümüş bir şekilde bulunan köpeğin mahalleli 
tarafından beslenen bir köpek olduğu öğre-
nildi. Bu mahallede 12 gün önce de başka bir 
köpeğin patisinin kesilip öldürüldüğünü öğ-
rendik. Köpeklerin ölüm nedenini araştırmak 
için nekroskopi yapılmalı, bölge çevresinde 
bulunan kamera görüntülerinin incelemeli ve 
tanık beyanları ile durumun tespit edilmesi 
akabinde ilgili yasa hükümleri uyarınca fail 
veya failler haklarında idari ve adli işlemlerin 
başlatılmalı, yetkililer katliamlara karşı derhal 
önlem almalı” ifadelerini kullandı. Grup 
üyeleri daha sonra Kepez Polis Amirliği’ne 
giderek her iki olay hakkında bilgi alıp olayın 
aydınlatılması için dilekçe verdiler. n İHA

GÖKSU’DA KÖPEK
KATLİAMI İDDİASI
Kepez Göksu Mahallesi’nde 2 sokak köpeğinin ölü bulunması üzerine hayvanse-
verler ayaklandı. Köpeklerden birinin yakılarak diğerinin işkence ile öldürüldüğü 
iddia edildi. Hayvansever Özlem Gezirci, “Yetkililer derhal önlem almalı!” dedi

KEPEZ Belediyesi, 
geçtiğimiz günlerde Kepez’in 
Göksu Mahallesi’nde 6865 
Sokak’ta bir köpeğin ateşe 
verilerek yakıldığı yönündeki 
iddialar üzerine geniş çaplı 
bir araştırma başlattı. 

Konuyla ilgili hiç bir ihbar 
almayan Kepez Belediyesi 
ekipleri, sosyal medyadaki 
haberler üzerine Başkan 
Mesut Kocagöz’ün talima-
tıyla ivedilikle olay yerine 
yönlendirildi. Konuyla ilgili 
mahalle muhtarı ile irtibata 
geçildi, mahalle sakinleri ile 
görüşülerek geniş çaplı bir 
araştırma yapıldı. 

Kepez Belediyesi, Antalya 
Emniyet Müdürlüğü, mahalle 
muhtarı ve mahalle sakinle-
riyle iş birliği içinde kapsamlı 
bir çalışma yürüttü.

DERİN BİR ÜZÜNTÜ 
YAŞADIM
Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz, sosyal med-
yadan haberdar olduğu olayla 
ilgili bir hayvansever olarak 
derin bir üzüntü yaşadığını 
ve olayın en ince ayrıntısı-
na kadar araştırılması için 
hemen bölgeye ekipleri sevk 
ettiklerini söyledi. Başkan 
Kocagöz, “Göksu mahalle-
sinde bir köpeğin yakılarak 
öldürüldüğü ve belediyemiz-
ce bulunması konusunda bir 
kampanya var. Ancak, her-
kesin şunu çok iyi bilmesini 
isterim ki,  ben gerçekten iyi 
bir hayvan severim.  Bahçem-
de 2 köpeğim, kızımın da 2 
kedisi var. Biz hayvan sever 
bir aileyiz. Sokakta dahi hay-
vanları görsem dayanamam, 
kıyamam. Çocuklarını bile 

hayvan sevgisi ile büyüten 
bir baba olarak, böyle bir 
olaya nasıl kayıtsız kalabi-
lirim? Olay sonrasında hem 
Emniyet Müdürlüğümüz, 
hem de mahalle muhtarımızla 
ve mahalle halkı ile görüştük. 
Kamuoyunda bir yanılgı var” 
dedi. 

YANIK BELİRTİSİ YOK 
Kepez Belediyesi Temizlik 
İşleri ekiplerince çöpten 
yanık bir köpeğin alındığı 
yönündeki iddiaları cevapla-
yan Başkan Kocagöz, “Olayı 
araştırdık. Temiz İşleri Mü-
dürlüğümüz çöpten yanık bir 
hayvan alınmadığını, ancak 
bir köpeğin aylar öncesinden 
öldüğünü ve kurtlandığı bilgi-
sini verdiler. Kepez Beledi-
yesi olarak, bizim görevimiz 
hayvanlarımız koruyabilmek. 
Konuyu yakından araştırdık. 
Bir köpeğin yanması ile ilgili 

belediyemize henüz bir ihbar 
gelmedi. Bizde sosyal med-
yadan öğrendik. 

Olay nedir ne değildir 
diye, Göksu mahalle muh-
tarımız ve hayvan severlerle 
de konuyu görüştük” diye 
konuştu.  Başkan Kocagöz, 
Asayiş Şube Müdürlüğü 
Çevre Doğa ve Hayvanları 
Koruma Büro Amirliği’nce 
konuyla ilgili bir temizlik iş-
leri personelinin de ifadesine 
başvurulduğunu da bildirdi. 

Olayla ilgili ifade veren 
temizlik işleri personeli Gök-
su Mahallesi’nde bir siyah 
köpeğin alındığını, ancak 
yanık belirtisi görünmediği-
ni, tüylerinin döküldüğü ve 
kurtlanmış bir halde olduğu 
bilgisi ifade tutanaklarında 
yer aldı. 
n BÜLTEN/KEPEZ BELE-
DİYESİ 

BAŞKAN KOCAGÖZ: 
İDDİALAR ASILSIZ!
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, sosyal medyada Göksu 
Mahallesi’nde bir köpeğin yakıldığına yönelik ortaya atılan iddiala-
rın gerçeği yansıtmadığını savundu. Kocagöz, “Yapılan araştırma-
lar sonucunda köpeğin uzun süre önce öldüğü tespit edildi.” dedi

MANAVGAT ilçesinde 
otomobilin emniyet şeridinde 
park halindeki tıra çarpması 
sonucu meydana gelen kazada 
Ayşe Tuğba Akbulut (21) can 
verdi. Genç kızın kucağındaki 
kedi de telef oldu.  Kaza; An-
talya-Manavgat D-400 kara 
yolunda meydana geldi. Alı-
nan bilgiye göre, A.M.Ç.’nin 
kullandığı 07 GCZ 82 plakalı 
otomobil, Ilıca-Kumköy kav-
şağını yaklaşık 500 metre 
geçtikten sonra akaryakıt 
istasyonu önünde emniyet şe-
ridinde park halinde bulunan 
H.Ş.’nin hakimiyetindeki 21 
AEJ 198 plaka ve 21 ACT 
791 plakalı tıra arkadan çarp-
tı. Kurtarma ekibi tarafından 
sıkıştıkları yerden çıkarılan 
otomobil sürücüsü ve araçta 
otomobilde yolcu olarak 

bulunan Ayşe Tuğba Akbulut 
hastaneye kaldırıldı. 
Manavgat’ta bulunan bir özel 
hastanede tedavi altına alınan 
21 yaşındaki Ayşe Tuğba 
Akbulut hastanede yapılan 
tüm müdahalelere rağmen 
kurtarılamadı.Diğer taraftan 
otomobilin ön koltuğunda 
kanlar içinde telef olan bir 
kedi olduğu gözlendi.  n İHA 

Genç kız ve kedisi öldü 

  

Hakkında ne kadar 
konuşsam eksik 
kalır. Kepez 

Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz öyle bir atama 
gerçekleştirdi ki, Kepez 
ilçesine umut oldu, ilçenin 
geleceğine ufuk oldu, 
liyakat duygusunun yurdu 
oldu. Niye mi?

Emrah Yurtlak ataması 
gençlerin siyasette, 
toplumda, ekonomide 
ve bürokraside daha 
aktif rol alacağı dönemi 
yaşayacağımızı işaret 
ediyor. Yurtlak; Kendini 
ifade edebilen, yeniliğe ve 
gelişime açık, farklılıklara 
saygılı, ahlaki değerlere 
sahip, karar süreçlerine 
katılan, ülkemizin 
meselelerine duyarlı, 
çevre bilinci olan iyi 
bir vatansever. CHP 
mutfağında yetişmiş, 
iletişimi kuvvetli ve 
CHP’nin muhtelif 
kademelerde görev 
almış, memleketi için 
kendini yetiştirmiş biri. 
Ben kendisini Milletvekili 
adaylığım dönemimde 
tanıdım. İyi ki tanımışım 
dedim. En çok da dikkati 
mi çeken yapımcılığını 
araştırmacı ve siyaset 
bilimci Faruk ACAR’ın 
üstlendiği HaberTürk TV 
de yayınlanan Türkiye’nin 
ilk siyasi liderlik ve 
münazara programına 60 
bin kişi arasında yapılan 
mülakatlarda seçilerek 16 
yarışmacı arasına girmiş, 
yayınlanan programda 
Türkiye genelinde 
oluşturulan 400 kişilik 
büyük halk jürisi tarafından 
17 bölüm sonunda 1. 
Seçilmesi.İletişim bu 
çağın en büyük silahı. 

Münazara programında, 
münazarayla 
münakaşla değil, 
diyalogla, diplomasiyle, 
müzakereyle nasıl iş 
bitirilir ve liderlik yapılır 
gösterdi.Bu şehirde 
güçlü figür olmak 
zordur. Potansiyel tehlike 
olarak görülürsün. 
Yurtlak, hem duruşu ve 
hem bugüne kadar ki 
müktesebatıyla güçlü bir 

figür olduğunu hissettirdi. 
Son seçimdeCHP 
Milletvekili adaylığı 
ile şehir merkezinden 
kırsala 19 ilçeyi ziyaret 
ederek Antalya için neler 
yapacağını gösterdi.

Ötekisiz belediyecilik 
anlayışını Kepez 
Belediyesinin bürokratı 
olarak yaşatacağı aşikar. 
İlçenin sosyal varlığını 
arttıracağı, kültür 
organizasyonları ile cazibe 
merkezi haline getireceğini 
düşünüyorum. Hem 
Cumhuriyet Halk Partisi 
hem Kepez Belediyesi hem 
de ilçemiz için büyük bir 
kazanç. Mesut Kocagöz’ü 
isabetli bir bürokrat 
atamasından dolayı tebrik 
ediyorum. Gençlere verdiği 
önemi, liyakata verdiği 
önceliği Antalya olarak 
görmüş olduk. İktidar 
iddiası olan, iktidara 
yürüyoruz söylemlerinde 
bulunan yüzyıllık bir 
partinin bürokrat 
yetiştirmesi ilk öncelikli 
meselesi olmalı. Yerelde 
kazanılan belediyelerde 
bunu görebilir miyiz diye 
düşünürken, ilk yankıyı 
Kepez Belediyesinden 
duyduk. Anlaşılan o ki 
Emrah Yurtlak ataması 
ile bu iddianın hikayesi 
artık yazılıyor. Geleceğini 
arayan bu hikayeyi 
hep birlikte izleyeceğiz. 
Yıllardır demlediği bilgi, 
birikim ve tecrübeleriyle 
Yurtlak, Kepez’de güzel 
işlere imza atacaktır. 
Memlekete hizmet yolunda 
daha nice makamlarda 
göreceğimiz İlçemize ve 
hemşehrilerimize hayırlı 
olsun. 

HAKAN HALİM OKUDAN

KEPEZ’DE 
İDDİALI 
ATAMA

Ziraat Mühendisi
Antalya Beşkonaklılar Derneği Başkanı

SEYİR HALİNDE 
ALEVLER SARDI
ALANYA 
ilçesinde seyir 
halindeki oto-
mobilde çıkan 
yangın itfaiye-
nin müdahale-
siyle söndü-
rüldü.   Olay, 
dün saat 17.00 
sıralarında Alanya’nın Kestel Mahal-
lesi’nde gerçekleşti. Mustafa G.’ye ait 
07 HVY 95 plakalı otomobil, Kestel 
kavşağında ilerlerken henüz belirlene-
meyen bir sebeple alev aldı. Çevredeki 
vatandaşların ihbarı üzerine olay yerine 
gelen itfaiye ekipleri, yangını kısa 
sürede kontrol altına alarak söndürdü. 
Yangının sadece aracın motor kısmında 
meydana geldiği, diğer bölümlerinin 
hasar görmediği bildirildi. n İHA 
 



4 GÜNDEM>>29 Ağustos 2024 PERŞEMBE

Korkuteli’ne bağlı Osmankal-
falar Mahallesinde sağanak 
yağış su baskınlarına neden 
oldu. Selden dolayı Osman-

kalfalar Mahallesinde Levent Erken’e 
ait 25 küçükbaş hayvan telef olurken, 
10 ev de hasar gördü. 

EVLERDE VE YOLLARDA HASAR VAR 
Osmankalfalar Mahalle Muhtarı Murat 
Duran, “Akşam üzeri meydana gelen 
aşırı yağmur ve sel sonrası Mahal-
le içinde 10 evimizde hasar oluştu. 
Yollarda hasar oluştu. Aşırı yağmurdan 
Levent Erken’e ait 25 küçükbaş hayvan 
telef oldu. Hasar tespiti en kısa sürede 
tamamlanacak. Can kaybının olmama-
sı bizi sevindirdi. Ancak 25’e yakın 
küçükbaş hayvan telef oldu. Tarım 
arazileri sular altında kaldı. Hasar 
tespitinin ardından vatandaşlarımızın 
zararı karşılanacaktır. Allah beterinden 
korusun” dedi. 

EN FAZLA HASAR YUVA’DA 
Elmalı’da hafta sonu etkili olan sağanak 

yağış nedeniyle birçok mahallede ani 
su baskını ve sel yaşandı. Su baskın-
larından en çok etkilenen mahalle 
ise Yuva Mahallesi oldu. Ballık dağı 
yamacına kurulan mahalledebazı evler 
ve tarım arazileri dağdan gelen kuvvetli 
sel sularıyla zarar gördü. 

BELEDİYE EKİPLERİ GÖREVDE 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Sosyal 
Hizmetler ve Tarımsal Dairesi Baş-
kanlığı ekipleri , hasar tespit çalışması 
yaptı.  Elmalı Yuva Mahallesinde sel 
afetinden olumsuz etkilenen vatandaş-
lara destek oluyor. Sel sularının bastığı 
ev ve ahırlarda zarar gören eşya ve ta-
rımsal ürünleri kayıt altına alan ekipler, 
yaşanan olumsuzlukları en aza indirmek 
için çalışmalarını sürdürüyor.

VATANDAŞIMIZIN YANINDAYIZ
Yaşanan olumsuzlukları en kısa sürede 
bertaraf etmek için tüm ekiplerin sahada 
olduğunu belirten Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Elmalı İlçe Hizmet Birimi 
Şube Müdürü Bilal Kasap  “Yuva ma-

hallemizde yaşanan sel afetinin hemen 
ardından bölgeye itfaiye ve ASAT ekip-
lerimizce acil müdahalede bulunduk. 
Sel sularının daha fazla zarar vermeme-
si için gereken önlemleri alarak başarılı 
bir ilk müdahale sağladık. Ne yazık ki 
bazı evlerde maddi hasarlı su baskınları 
yaşandı. Büyükşehir Belediyesi olarak 
Sosyal Hizmetler ve Tarımsal Hizmetler 
Dairesine bağlı ekiplerimiz afetten zarar 
gören 11 hanede hasar tespit çalışmaları 
yaptı. Maddi kayıp yaşayan hayvanları, 
gübreleri ve tahıl ürünleri zarar gören 
vatandaşlarımızı tek tek ziyaret ederek 
ihtiyaç ve taleplerini dinledik. Muhittin 
Böcek Başkanımızın talimatlarıyla iyi 

günde kötü günde her zaman vatan-
daşlarımızın yanında olmaya devam 
edeceğiz. Yaralarımızı birlikte saraca-
ğız” dedi.

BELEDİYE EKİPLERİNE TEŞEKKÜR 
Afet sonrası yaşanan süreçle ilgili bilgi 
veren Yuva Mahallesi Muhtarı Hüseyin 
Demir ise şunları söyledi: Hafta sonu 
yaşadığımız afette şükürler olsun bir 
can ve mal kaybımız yok. Ancak bazı 
evleri ve ahırlarımızı su bastı bu süreçte 
Büyükşehir Belediyemiz bizlerin yanın-
da oldu. Yollarımız balçıkla dolmuştu 
temizlediler taşkın olan deremizi düzen-
lediler. Hayvancılık yapan komşuları-
mızın zararları oldu besihanelerimizde 
ekipler hasar tespit çalışması yaptılar 
bize yardımcı oldular, olmaya da devam 
edeceklerdir. Yemimizi, samanımı-
zı tüm çiftçilerimizin ihtiyaçlarının 
karşılanacağına inanıyoruz. Başkanımız 
Muhittin Böcek’e Mahallelim adına 
vermiş olduğu destek ve yardımlardan 
dolayı çok teşekkür ediyorum” şeklinde 
konuştu. n İHA

İKİ İLÇEDE SEL 
AFETİ

Ev ve tarlaları su bastı, hayvanlar telef oldu

Korkuteli Osmankalfalar Mahallesi ve 
Elmalı Yuva Mahallesi’nde etkili olan sa-
ğanak yağış sonrasında sel afeti yaşandı. 
Korkuteli’de 25 hayvan sele kapılarak telef 
oldu. Elmalı’da ise evler ve tarım arazileri 
selden zarar gördü. Büyükşehir Belediyesi 
ekipleri hasar tespit çalışmasına başladı.

ANTALYA’DA AFAD Başkanlığı ve 
Kuveyt Kızılayı işbirliği ile projelen-
dirilen İl Afet Acil Durum Müdürlüğü 
hizmet binasının temel atma töreni 
gerçekleştirildi.2025 Kasım ayında 
tamamlanması planlanan Proje, afet ve 
acil durum yönetim merkezi, arama ve 
kurtarma birlik müdürlüğü, kademe ve 
depo binası, kentsel arama ve kurtarma 
eğitim alanı, sel havuzu ve arama ve 
kurtarma köpeği eğitim alanı gibi bir-
çok önemli merkezden oluşacak.  

TÖRENLE TEMEL ATILDI 
İçişleri Bakanlığı Afet ve Acil Durum 

Yönetimi Başkanlığı ile Kuveyt Kızı-
layı arasında yapılan uluslararası bir 
anlaşma kapsamında finanse edilecek 
olan Antalya AFAD hizmet binası temel 
atma törenine Antalya Valisi Hulusi Şa-
hin, Vali Yardımcı Tahsin Aksu, Kuveyt 
Kızılayı Afet ve Acil Durum Birimi 
Başkanı Khalid El Mutari, Döşeme-
altı Kaymakamı Nuri Özder, Afetlere 
Müdahale Hizmetleri Genel Müdürü 
Dr. Sadi Ergin, Projelendirme ve Yapım 
İşleri Daire Başkanı Levent Uçarlı, Dış 
İlişkiler Dairesi Başkanı Maruf Yaman 
Antalya AFAD Müdürü Necmi Erçin, 

Kuveyt Kızılayı Medya ve Halkla 
İlişkiler Müdürü Ahmad Abduljabbar Al 
Naibari ve AFAD personel katıldı.

 ÖNEMLİ BİR İNSANLIK GÖREVİ
  Törende konuşan Antalya Valisi Hulu-
si Şahin, “Çok kıymetli bir coğrafyada 
yaşıyoruz. Fakat coğrafyamız deprem 
ve sel gibi çeşitli doğal afetlere karşı 
hassas bir noktada. 

Geçtiğimiz yıllarda insanlık tarihi-
nin en büyük depremlerinden birisini 
yaşadık. Birkaç yıl öncede Türkiye 
tarihinin en büyük yangınını Antalya’da 
yaşadık. Yaşadığımız afetler bizlere 

ciddi maliyetlere sebep oluyor. Bu mali-
yetlere yönelik hazırlığımızı çok sıkı bir 
şekilde yapmalıyız. 

6 Şubat depremlerinde uluslararası 
anlamda Kuveytli dostlarımızın da des-
teklerini gördük. Kuveyt hükümetinin 
bu projeye sağladığı 4 milyon doların 
üzerindeki destek bunun devamı niteli-
ğindedir. Bizler de ülkemizin geliştirmiş 
olduğu imkânları dünyanın herhangi 
bir yerinde yaşanan bir afet durumunda 
hizmete sokmayı insanlık görevlerimiz-
den birisi olarak görüyoruz” dedi.  

n İHA 

AFAD İÇİN YENİ BİNA 
Antalya İl Afet Acil Durum Müdürlüğü Hizmet Binası’nın temel atma töreni gerçekleştirildi. Projenin tamamlanmasıyla 37 bin 
500 metrekarelik kampüste 13 bin metrekarelik inşaat alanı ile Antalya’ya modern bir afet yönetim merkezi kazandırılacak.   

AKSU ilçesinde turist taşıyan tur teknesi, 
mahalleye ait iskeleye yanaşıp, uzun süre 
bekledi. Bu duruma tepki gösteren mahal-
leli, vinç çağırıp kendilerinin yaptırdığı 
iskeleyi söktürdü.Olay, Aksu ilçesine bağlı 
Kundu Mahallesi ile Kumköy Mahallesi 
kesişiminde iskelenin bulunduğu alanda 
meydana geldi. Turist taşıyan tur teknesi 
iskeleye yanaştı. Teknenin uzun süre bek-
leme yaptığını gören mahalleli, kendile-
rinin yaptırdığı iskeleye gidip kaptandan 
ayrılmasını istedi. Kaptan, bunun üzerine 
durumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne bil-
dirdi. İhbarla bölgeye polis ekipleri sevk 
edildi. Ekipler, tepkili kalabalığı sakinleş-
tirmekte güçlük çekti, teknedeki turistler 
ise tahliye edildi.

MAL BİZİM ABİ, SÖKECEĞİZ
İskeleye gün içerisinde birden fazla tur 
teknesinin gelerek, uzun süre bekleme 
yapmasından rahatsız olduklarını belir-
ten mahalleli ile tekne sahipleri arasında 
yaşanan tartışma, uzun süre devam etti. 
Kalabalık, tekne iskeleden ayrılmayınca 
vinç çağırdı. Bir mahalleli vinç geldiği 
sırada iskeleye vurup, “Mal bizim mi değil 
mi, mal bizim abi, sökeceğiz” diye bağırdı. 
İskele sökülürken, ekiplerin uzun uğraşları 
sonucu mahalleli saatler sonra dağıldı.
Kumköy Mahalle Muhtarı Mustafa Oruç 
“Yeni bir yat gelmiş. Kumköy halkımıza 
haber verdiler. Biz de Kumköy Muhtarlığı 
olarak duruma müdahale ettik. Turist taşı-
yorlarmış. Turistleri boşalttılar. Vatandaş 
bir daha tekne bağlamasınlar, diye iskeleyi 
söktürdü” diye konuştu. n DHA

İLGİNÇ 
PROTESTO 

Alanya ilçesinde avukat Atıf Güney, 
oturduğu rezidans dairesinde ölü bulundu.   
Olay, dün saat 22.00 sıralarında Cikcilli 
Mahallesi’ndeki bir rezidans dairesinde 
meydana geldi. Bir süredir avukat Atıf 
Güney’den (46) haber alamayan arkadaşı 
eve gitti. Güney’in 
yalnız yaşadığı dairede 
hareketsiz yattığını 
gören arkadaşı polis ve 
sağlık ekiplerine haber 
verdi. İhbar üzerine 
olay yerine gelen 
polis ve sağlık ekipleri 
yaptıkları kontroller-
de Güney’in hayatını 
kaybettiğini belirledi. 
Kalp krizi geçirdiği ih-
timali üzerinde durulan 
Güney’in cansız bedeni polis ve savcılık 
incelemelerinin ardından otopsi yapılmak 
üzere Antalya Adli Tıp Kurumu’na gönde-
rildi. Avukat Güney’in 2 çocuk babası ol-
duğu ve eşinden ayrıldığı öğrenildi. Olayla 
ilgili soruşturma başlatıldı. n İHA
 

AVUKAT EVİNDE
ÖLÜ BULUNDU   

ANTALYA’DA Jandarma ekipleri Kurşun-
lu Şelalesi önünde drift atan iki sürücüye 
77 bin 443 TL para cezası uyguladı. Aksu 
İlçe Jandarma Komutanlığı Trafik Timleri, 
Kurşunlu Şelalesi önündeki caddede iki 
aracın el frenini çekerek kendi etrafında 
dönerek drift attığını tespit etti. Sürücülere, 
bu tehlikeli manevralar nedeniyle toplam 
77 bin 443 TL idari para cezası uygulandı. 
Sürücülerin drift anları, olay yerindeki 
güvenlik kameralarına yansıdı. n İHA 

DRİFTÇİLERE 
77 BİN TL CEZA
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Türkiye Cumhuriye-
ti’nin Kurucu Lideri 
Ulu Önder Gazi Mus-
tafa Kemal Atatürk'ün 

manevi kişiliğine yönelik bir 
saldırı olayı daha yaşandı. 
Haberimizvarnet’te yer alan ha-
bere göre; Antalya Cumhuriyet 
Meydanı'ndaki Ulusal Yükse-
liş Anıtı'nda yer alan Atatürk 
Heykeli'ne kimliği belirsiz 
kişi ve kişilerce 'K…r Moruk' 
yazısı kazındı. 30 Ağustos Zafer 
Bayramı öncesi yapılan bu hain 
saldırı büyük bir tepkiye neden 
oldu. Saldırıya tepki gösteren 
Antalyalılardan, hainlerin bir en 
önce yakalanarak adalet önünde 
hesap vermesini istedi. 

 NAİL KAMACI’DAN KINAMA 
CHP Antalya İl Başkanı Nail 
Kamacı ise sosyal medya hesa-
bından yaptığı kınama mesajın-

da şu ifadeleri kullandı: “Antal-
ya Cumhuriyet Meydanı’ndaki 
Atatürk Heykeli’ne kimliği 
belirsiz kişiler tarafından 
yapılan alçak saldırıyı kanıyo-
ruz. Ulu Önder Atatürk’e, silah 
arkadaşlarına karşı yapılan bu 
tip saldırılar karşısında korkup 
sineceğimiz kimse düşünmesin. 
Bu tip saldırıları yapan failleri 
yakalayıp daha sonra da meczup 
diyerek salıvermek alışkanlık 
haline getirildi. Atatürk’e, silah 
arkadaşlarına karşı saldırı ve 
hakarette bulunanların hemen 
hemen hepsinin meczup olarak 
gösterilmesi manidardır. Bu 
milletin Atatürk’e olan sevgi 
ve saygını kimse yok edemez. 
Kentin göbeğindeki bu saldırının 
faillerinin bulunmasını bekliyo-
ruz”  n Haber: Murat Şentürk 
/ Fotoğraf: haberimizvar.net

HAİNLER 
İŞ BAŞINDA
Kimliği belirsiz bazı hainler; Cum-
huriyet Meydanı’ndaki Atatürk 
Heykeli’ne çirkin bir yazı yazdı. 
Antalyalılardan saldırıya tepki 
yağdı. CHP İl BaşkanıNail Kamacı 
sorumluların bulunmasını istedi. 

MÜLKIYETI Antalya Vakıflar Bölge 
Müdürlüğü’nde olan kent geçmişinde 
sıkça rant iddiaları ile gündeme gelen 
Demircikara Mahallesi 447 ada 3 
parselde bulunan 60 bin 815 metrekare 
büyüklüğündeki Karakaş Narenciye 
Çiftliği 10 yıllığına kiralanması için 
ihale düzenlendi. Geçmişte yine Vakıf-
lar Bölge Müdürlüğü tarafından kiraya 
verilen ve uzun süredir atıl durumda 
bulunan narenciye alanı aylık 150 
bin TL kira bedeli ile duyuruldu. Dün 
yapılan ihale 2886 Sayılı Kanun’un 
45. maddesine göre açık teklif usulü 
ile yapıldı. Taşınmazın sözleşme süresi 
sözleşme tarihinden itibaren 10 yıl 
olurken, kullanım amacı tarımsal olarak 
belirtildi. İhaleyi kazanan RK isimli 
firma, çiftliği 10 yıl boyunca işletecek 
ve aylık 1 milyon lira ödeyecek. 

YAKINDAN TAKİP EDECEĞİZ
Muratpaşa Belediyesi’ne bağlı Fa-
lez A.Ş. de   Antalya Vakıflar Bölge 
Müdürlüğü’nün ‘Narenciye Bahçesi’ 
kiralanması ihalesine katıldı. İhalenin 
ikinci turunda çekilmek zorunda kal-
dıklarını ifade eden Muratpaşa Bele-
diye Başkanı Ümit Uysal, “Kar amacı 

gütmeksizin, alanı koruma altına almak 
amacıyla katıldığımız ihalenin ikinci 
turunda çekilmek zorunda kaldık. 4 
firmanın katıldığı ihalede, aylık 150 bin 
liradan başlayan açık arttırma 1 milyon 
lira kira teklifiyle sona erdi. Kamuoyu-
nun bilmesini isteriz ki, alanın aslına 
uygun tarım alanı olarak kullanılıp 
kullanılmadığının ve narenciye bahçesi 

karakterinin korunup korunmadığının 
sıkı takipçisi olacağız” dedi. 

ÖNEMLİ BİR TARIM ALANI 
Antalya Şehir Plancıları Odası Başkanı 
Funda Yörük de yapmış olduğu açık-
lamada, “Bu alan, tarımsal araştırma 
enstitülerinden biri tarafından işletilmeli 
ve narenciye türlerinin geliştirilmesi ve 
çeşitlendirilmesi üzerine çalışmaların 

yürütüldüğü bir merkez olarak yeniden 
kullanılmalıdır. Özellikle iklim ko-
şullarına dayanıklı, yüksek verimli ve 
kaliteli narenciye türlerinin geliştirilme-
si amacıyla bu alanın etkin bir şekil-
de değerlendirilmesi gerekmektedir. 
Narenciye Alanı, modern tarım teknik-
lerinin uygulandığı ve verimliliğin ar-
tırılmasının hedeflendiği örnek bir alan 
olarak yeniden düzenlenmelidir. Burada 
geliştirilen yöntemler ve narenciye çe-
şitleri, bölgedeki diğer çiftçilere örnek 
teşkil ederek, yerel tarımın gelişimine 
katkı sağlayacaktır.Narenciye Alanı’n-
da, hastalıklar ve zararlılarla mücadele 
konusunda aktif çalışmalar yürütülmeli, 
biyolojik ve kimyasal yöntemler test 
edilerek geliştirilmeli ve bu çalışma-
larla narenciye üreticilerine rehberlik 
edilmelidir.Bu alan, sürdürülebilir tarım 
ve çevre dostu üretim yöntemlerinin 
uygulanması açısından büyük önem 
taşımaktadır. Bu alanda elde edilecek 
sonuçlar, yerel üreticilere rehberlik 
etmekle kalmayacak, aynı zamanda 
ulusal düzeyde narenciye üretimine de 
önemli katkılar sağlayacaktır” sözlerine 
yer vermişti.
n ERTUĞRUL GÜN 

NARENCİYE ÇİFTLİĞİ 
10 YILLIK KİRALANDI
Kırcami’deki Narenciye bahçesini 10 yıllığını kiralamak için düzenlenen ihaleyi kazanan RK isimli firma,  aylık 1 
milyon lira kira ödeyecek. Falez A.Ş. olarak girdikleri ihaleden çekilmek zorunda kaldıklarını belirten Muratpaşa 
Belediye Başkanı Uysal, bahçenin amaç dışı kullanıp kullanılmadığını yakından takip edeceklerini söyledi.

ANTALYA Ticaret Borsası (ATB) Ağus-
tos ayı Meclis Toplantısı, Meclis Başkanı 
Erdoğan Ekinci başkanlığında ATB Meclis 
Salonu’nda yapıldı.  Üyelerin yönetimin 
1 aylık çalışmasıyla ilgili bilgilendirildiği 
toplantıda ATB Yönetim Kurulu Başkanı 
Ali Çandır, tarım, ekonomi ve kente dair 
açıklamalarda bulundu2023 yılı Ocak ayın-
dan itibaren karşılıksız çek ve protestolu 
senetlerde her ay büyük artışlar olduğunu 
kaydeden Çandır, 2024 yılının ilk yarısında 
karşılıksız çek tutarının ülkede yüzde 247, 
Antalya’da ise yüzde 385 arttığına dikkat 
çekti. Çandır, “Antalya’da karşılıksız çek 
oranı, uzun dönem ortalaması olan yüzde 
0.5’ten yüzde 1.5’e yükselmiştir, yani yak-
laşık üç kat artmıştır” diye konuştu. 

ANTALYA EKONOMİSİ GERİLEDİ
Şirket kurma ve kapanma eğilimlerinin 
de olumsuz tablo sergilediğini söyleyen 
Çandır, Ocak-Temmuz döneminde, ülkede 
kurulan şirket sayısı yüzde 15 azalırken, 
Antalya’da kurulan şirket sayısının yüzde 
30 azaldığına dikkat çekti. Çandır, kapanan 
şirket sayısının ülkede yüzde 28 artarken, 
Antalya’da yüzde 51 arttığını belirtti.Eko-
nomik göstergelerin Antalya ekonomisinin 
Türkiye ekonomisinden negatif ayrıştığını 
gösterdiğini ifade eden Başkan Çandır, 
“Antalya ekonomisi 2018-2022 döneminde 
ülke ekonomisi yüzde 4.5 büyürken, yüzde 
8.6 büyümeyi başarmıştır. Antalya’nın son 
iki yıldır ülke ortalamasının altında kalması 
birçok nedenle açıklanabilir. Ancak en 
önemlisi döviz kuru- enflasyon makasıdır. 
Bu makas son dönemde iki katından fazla 
açılmıştır” değerlendirmesinde bulundu. 

ÇAREMİZ KALMAZSA SEKTÖRDEN ÇEKİLİRİZ 
Yaşanan ekonomik sıkıntının tarım sektörü-
nü etkilediğini belirten Çandır, “Ekonomi-
de yaşadığımız zorlukların en ağır yükünü 
tarım sektörü taşıyor” dedi. Tarımda 
fiyatların maliyete göre belirlenemediğini, 
tamamen piyasa koşullarına bağlı olduğu-
nu, maliyetlerin altında bir fiyat oluştuğun-
da ya öz kaynaklar ya da kredi imkanlarıyla 
faaliyetlerin devam ettiğini anlatan Çandır, 
“Bunları başaramazsak tarımdan çekilmek 
zorunda kalıyoruz. Son birkaç yıldır sektör-
de yaşanan kayıplar ve çekilmeler bu sebep-
ten. Tarımsal faaliyetler bizim için sadece bir 
iş değil, aynı zamanda bir yaşam biçimi ve 
gelenektir. Sektörde kalabilmek için sonuna 
kadar direnmek zorundayız. Başka çaremiz 
kalmazsa batık bir şekilde sektörden çekil-
mek zorunda kalırız” dedi.  n DHA 
 

EKONOMİK KRİZ 
DERİNLEŞİYOR!

ANTALYA Ticaret Borsası (ATB), Ma-
yıs ayı Meclis Toplantısı’nda et fiyatının 
konuşulduğu sırada Meclis Üyesi Mustafa 
Cahit Sönmez büyükbaş hayvan et kilogram 
fiyatlarının düşeceğini savunurken, Adnan 
İngeç yükseleceğini iddia etti. Fiyatlar üze-
rine iddiaya giren ikili, Kurban Bayramı’nın 
ardından et fiyatlarını takip etti. Et fiyatlarının 
düşmesiyle iddiayı kaybeden Adnan İngeç, 
ATB Ağustos ayı meclis toplantısından sonra 
kurduğu et döner tezgahıyla meclis üyeleri ve 
gazetecilere et döner ikramında bulundu.   

İDDİAYI KAYBETTİ

Antalya Büyük-
şehir Belediyesi, 
Büyük Taarruz 
ve Başkomutan-
lık Meydan Mu-
harebesi’nin102. 
Yıldönümü 30 
Ağustos Zafer 
Bayramı’nı 
çeşitli etkinlikler ile kutlayacak. Antalyalı-
ların Zafer Bayramı coşkusuna ortak olması 
için belediyeye ait toplu ulaşım araçları 
ücretsiz yolcu taşıyacak. 30 Ağustos Cuma 
günü belediyenin resmi plakalı otobüsleri, 
ANTRAY ve nostalji tramvayı vatandaşla-
rın kutlamalara rahat ulaşım sağlamaları ve 
Zafer Bayramı’nı coşkuyla kutlamaları için 
ücretsiz olacak. n DHA 

BAYRAMDA ÜCRETSİZ 

AKTOB Başkanı Kaan Kaşif Kavaloğlu, 
Türkiye’nin turizmde gelecek hedefleri 
ve rakipleriyle durumunu değerlendirdi. 
Kavaloğlu, Türkiye’nin Avrupa’daki 
rakiplerinin Fransa, İspanya, İtalya ve 
Yunanistan olduğunu, AB’den ciddi 
destek alan Hırvatistan ve Arnavutluk’un 
gelişmekte olan iki yeni rakip olduğunu 
aktardı. 2023 yılında en iyi performansı 
gösteren bölgenin Akdeniz ülkeleri ol-
duğunu belirten Kavaloğlu, Türkiye’nin 
2023 yılında Fransa, İspanya, ABD ve 
İtalya’nın ardından dünyada beşinci, 
Avrupa’da ise en çok turist ağırlayan 
dördüncü ülke olduğunu kaydetti. 

100 MİLYAR DOLAR GELİR
Turizmde dünyanın en çok turist ağır-

layan 5 ülkesinden 4’ünün bulunduğu 
Akdeniz’de Fransa, İspanya ve İtalya 
gibi Türkiye’nin de hedefinin yakın za-
manda 100 milyar dolar turizm geliri 
olduğuna dikkati çeken Kavaloğlu, 
“Bu tablo bile ülkemizin turizmde ne 
kadar başarılı olduğunun göstergesi. 
Türkiye’nin 2028 yılında hedefi 90 
milyon turist, 100 milyar dolar gelir. 
Sayın Bakanımız Mehmet Nuri Er-
soy’un liderliğinde bu hedefe ulaşa-
cağımıza inanıyoruz, turizm sektörü 
olarak başarabiliriz” dedi. 

DÜNYANIN TURİZM MERKEZİ AKDENİZ
Dünyada en çok turist ağırlayan ve ge-
lir elde eden kıtanın Avrupa olduğunu 
belirten Kaan Kavaloğlu, “Kıtalar arası 

turizmin azal-
dığı dönemde 
Avrupa, pan-
demi öncesi 
dönemin ciddi 
anlamda üzeri-
ne çıktı. Avrupa 
2023 yılında 660 
milyar dolar gelirle 
pandemi öncesi seviyele-
ri yüzde 7 aştı. 
Dünyada en fazla ziyaretçi alan bölge 
ise Akdeniz bölgesi. Fransa, İspanya, 
İtalya, Türkiye, Yunanistan. Bu tablo 
bile ülkemizin turizmde ne kadar 
başarılı olduğunun göstergesi” diye 
konuştu.  n DHA 

TURİZMDE İDDİALIYIZ 
Antalya Kurumlar Vergi Dairesine 

kayıtlı 9260343772 sicil numaralı vergi 
mükellefiyiz. Şirketimiz adına kayıtlı 

Beko marka 300 TR model Yeni Nesil 
ÖKC AT0000222228 sicil numaralı 

Yazar Kasa Pos Cihazı Ruhsatı kaybol-
muştur. Hükümsüzdür.

YAKE MİMARLIK MÜHENDİSLİK PRO-
JE İNŞAAT TAAHHÜT TURİZM OTO-

MOTİV MOBİLYA VE SANAYİ TİCARET 
LİMİTED ŞİRKETİ

ZAYİ



Türkiye anavatanı Anadolu 
olan meyvelerin başında gelen 
incir üretiminde dünya lideri. 
Dünya genelinde üretilen her 

dört incirden biri Türkiye’den. Aydın, 
İzmir ve Bursa gibi illerin başını çektiği 
incir üretiminde geçen yıla göre yüzde 
15’lik bir düşüş beklense de, adı kutsal 
kitaplarda anılan meyvelerin başında 
gelen sarı ve siyah altın, Türkiye’ye yılda 
200 milyon dolar kazandırıyor. Ancak 
kuru incirde rakipsiz olan Türkiye’nin 
incir üretimini daha çok desteklemesi ve 
bazı düzenlemeler yapması gerekiyor. 
Üretimde en yakın rakipleri olan Mısır, 
Cezayir, İran ve İspanya gibi ülkelerin 
yanında, 1882’de İzmir’den Kaliforni-
ya’ya götürülen incir, bugün ABD’yi 
de Türkiye’nin rakipleri arasına soktu. 
ABD’nin en popüler inciri olan İzmir 
lobu, Symyna (İzmir) ve California’nın 
birleştirilmesiyle ‘Calimyrna’ adıyla 
satılırken, kuru incirde ABD Türkiye ve 
İran’ın ardından üçüncü sırada. Bütün bu 
üretim öyküsünün arkasında ise incirin 
ardından yine Türkiye’den götürülen 
incir sineği var…

TÜRKİYE İNCİRDE DÜNYA LİDERİ
Etli meyvesi ve ballı lezzetiyle kutsal 
kitaplarda bile kendine yer edinen incir, 
insanlık tarihi boyunca en sevilen mey-
velerden biri. Anavatanı Anadolu olarak 
bilinen incir, Akdeniz uygarlıklarının 
hemen hepsini derinden etkilemiş. Besin 
değeri ve sağaltıcı etkisiyle binlerce 
yıldır Mısır, Suriye, İran, Hindistan ve 
Kuzey Afrika’da yetiştirilen incir, tüm 
zamanların en çok ihraç edilen kuru 
meyvelerinden biri… İncirin dünyaya 

yayıldığı toprakların sahibi olan Türkiye 
ise yıllardır dünyanın en büyük incir 
üreticisi konumunu sürdürüyor. Dünyada 
yetiştirilen her dört incirden biri Tür-
kiye topraklarından sofralara ulaşıyor. 
“Dağlarından yağ, ovalarından bal akan 
şehir” benzetmesi yapılan Aydın, Türki-
ye’nin incir merkezi. Üretimin tek başına 
yaklaşık yüzde 60’ını karşılayan Aydın’ı, 
İzmir ve Bursa izliyor.

TÜRKİYE’NİN İNCİR BAHÇESİ AYDIN
Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB) 
Genel Başkanı Şemsi Bayraktar, Bir-
leşmiş Milletler Gıda ve Tarım Örgütü 
(FAO) verilerine göre Türkiye’nin dünya 
yaş incir üretiminin yüzde 26,1’ini 
yaptığını belirterek, üretimde Türkiye’yi 
Mısır, Cezayir, İran, Fas, Suriye, ABD 
ve İspanya’nın takip ettiğini kaydetti. 
2016 yılında 305 bin 450 tonluk yaş incir 
üreten Türkiye’nin rekor kırdığını ancak 
bu yıl üretimin yüzde 15,6 oranında 
düşeceğine dikkat çeken Bayraktar, incir 
üretiminde yüzde 59,8 ile Aydın’ın ilk 

sırayı aldığını, bu ili yüzde 14,3 ile İzmir, 
yüzde 8,4 ile Bursa illerinin izlediği 
bilgisini verdi.

200 MİLYON DOLAR KAZANDIRIYOR
Üretimin yüzde 90’ının sarı lop, kalanı-
nın ise Bursa siyahı, Göklop, Yeşilgüz, 
Morgüz ve Bardacık gibi türlerden 
oluştuğunu kaydeden Bayraktar, yeterli-
lik derecesinde yüzde 603,9 ile ürünler 
arasında birinci olan incirde, üretimin 
yüzde 84,2’sinin ihracata gittiğini belirtti. 
Türkiye’nin son 10 yılda ortalama yıllık 
48 bin ton kuru incir ihraç ederek yılda 
yaklaşık 200 milyon dolarlık gelir elde 
ettiğini dile getiren Bayraktar, Fransa, 
Almanya, İtalya ABD ve İsviçre gibi 
ülkelerin ihracatta başı çektiğini kaydetti.

DÜNYANIN KURU İNCİRİ TÜRKİYE’DEN
Yaklaşık 105-107 bin ton civarında 
gerçekleşen dünya kuru incir üretiminin 
yüzde 57,8’ini Türkiye’nin karşıladığını 
bildiren Bayraktar, “Türkiye’nin son on 
yıllık kuru incir üretimi ortalama 60-61 
bin ton dolaylarında gerçekleşiyor. 
Üretimde Türkiye’yi yüzde 20,3 ile İran, 
yüzde 9,8 ile ABD izliyor” dedi.Kuru 
incirde yaşanan en önemli ve her dönem-
de güncelliğini koruyan sorunun, temiz 
ve gerekli standartlara uygun, kaliteli 
üretimin sağlanamaması olduğuna vurgu 
yapan TZOB Genel Başkanı Bayraktar, 
üretim ve pazarlamadaki sorunların çö-
zümü için yapılması gerekenleri ise şöyle 
sıraladı: “Kaliteli üretim yapılabilmesi 
için üretici bilinçlendirilmeli, eğitim ça-
lışmalarına ağırlık verilmelidir. İncirler-
de aflatoksin oluşumunun engellenmesi 
için gerekli önemler alınmalıdır. İhracatı-
mızın büyük bir kısmının AB ülkelerine 
yapıldığı göz önünde bulundurularak, 
AB’ye ihracat yapan rakip ülkelere karşı 
rekabet gücümüzün arttırılabilmesi için 
iyi tarım uygulamalarının hayata geçiril-
mesi büyük önem taşımaktadır. Ürünün 
fazla olduğu yıllarda ürünün stoklanması 
için ABD ve AB’de uygulandığı gibi bir 
stok kurumunun oluşturulmasına ihtiyaç 
bulunmaktadır. İlk yükleme tarihi uygu-
laması tamamen kaldırılmalı ve ihracata 
hazır olan ürün bekletilmeden ihracatı 

yapılabilmeli-
dir.”

ABD TÜRK FİDANIYLA 
İHRACATÇI OLDU
Bugün kuru incir ihracatında Türkiye 
ve İran’ın ardından dünya üçüncüsü 
olan ABD, incirle ilk kez İspanyol ve 
Portekizli misyonerler aracılığı ile ta-
nıştı. 1520’de önce Batı Hint Adaları, 
ardından da 1528’de Peru’ya getirilen 
İncir, 1769’da San Diego’daki misyo-
nerlerin bahçelerinde yetiştirilmeye 
başlandı. Ancak misyonerlerin yeni-
dünyaya getirdiği incirlerin hiç biri 

Türk inciri kadar sevilmedi. 1882 yılında 
İzmir’den Kaliforniya’nın San Joaquin 
Vadisi’ne getirilen ‘Smyrna’ çeşidi, yeni 
geldiği topraklarda uzun süre istenilen 
verime ulaşmadı.

SİNEĞİNİ DE TÜRKİYE’DEN GÖTÜRDÜLER
Ünlü Türk Botanikçi Prof. Dr. Hikmet 
Birand, Amerikalıların incir üretimiy-
le ilgili karşılaştıkları sorunları, Alıç 
Ağacıyla Sohbetler (TÜBİTAK Yay.) 
kitabında şöyle anlatmıştı: “Geçen yüzyıl 
sonlarına doğru Amerikalılar bizden, ik-

limi Ege iklimine ben-
zeyen Kaliforniya’ya incir 

fidanı götürmüş, dikmişler. Fidanlar 
büyümüş, güzel, gürbüz ağaç olmuş-
lar. Ama bir türlü meyve tutmamışlar. 
Amerika’dan sonra birkaç uzman gelmiş, 
incirleri incelemişler. Anlamışlar ki dişi 
çiçeklerin tozlanmasında aracılık eden, 
baba incir çiçeklerinde kuluçka çıkaran 
küçük sinektir. Baba incir ve sineklerden 
götürdükten sonradır ki eskiden yetiştir-
dikleri ağaçlar meyve vermeye başlamış-
lar. Amerika’da çok sinek çeşidi var ama 
incir sineği yok; çünkü incir yok orada. 
Her çiçeğin özel bir böceği vardır. Her 
böcek türü, hoşlandığı bir bitki türünün 
çiçeğine dadanır. O çiçekte neyi sevmiş, 
neden hoşlanmışsa onu arar.”

TÜRK İNCİRİ, ‘CALİMYRNA’ 
MARKASIYLA SATILIYOR
Bugün ABD’nin en popüler inciri olan 
İzmir lobu, ‘Symyna’ (İzmir) ve Cali-
fornia’nın birleştirilmesiyle ‘Calimyrna’ 
adıyla satılıyor. 142 yıl önce Türkiye’den 
götürülen incir fidanı ve incir sineği, 
ABD’yi kuru incir ihraç eden ülkeler 
arasına soktu. n YUSUF YAVUZ

YUSUF YAVUZ6
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İNCİR SİNEĞİ 
Amerikalılar Türkiye’den götürdükleri o ürüne çok şey borçlu

Bugün ABD’nin en popüler inciri olan İzmir lobu, ‘Symyna’ (İzmir) ve Califor-
nia’nın birleştirilmesiyle ‘Calimyrna’ adıyla satılıyor. 142 yıl önce Türkiye’den gö-
türülen incir fidanı ve incir sineği, ABD’yi kuru incir ihraç eden ülkeler arasına soktu.

AVOKADO ÇILGINLIĞI
Bir yanda kuraklık alarmı, bir yanda suya bağımlı avokado çılgınlığı. Burası Antalya-Döşeme-
altı, Yeniköy. Kırkgöz su kaynaklarının yakınındaki devasa avokado bahçelerine işaret eden va-
tandaş soruyor, “Memleketimizin ağacı zeytin, neden her yere su tüketen avokado dikiliyor?”
AVOKADO’YU ben de 
çok severek tüketiyorum 
ancak son yıllarda özel-
likle ülkenin güneyinde 
iklimin uygun olduğu 
arazilerin birçoğuna 
avokado dikilmesi bir 
planlama sorununa işaret 
ediyor. Kivi de böyle 
başlamıştı, önce taneyle 
satıldı, bugün kilosu 15-
20 liraya alıcı bulamıyor.
Avokado üretiminde 
Alanya, Gazipaşa ve 
Anamur öne çıkıyor. Bu 
bölgede muz hakimken, 
giderek muz bahçeleri 
sökülüp yerini avoka-
doya bırakıyor. Bunda 
avokadonun hasadı ve raf 
ömrünün uzun zamana 
yayılması önemli ama 
asıl önemli olan şu anda 

daha çok gelir getirmesi.
Antalya-Mersin ara-
sındaki kıyı coğrafyası 
ve yamaçlarda zeytin-
liklerin yerini giderek 
avokado bahçeleri alıyor. 
Tane ile satılan üründe 
pazar henüz doymamış 
görünüyor ve şimdilik iyi 
gelir getiriyor. Peki ya su 
sorunu ve kuraklık? Bu 
soru gündeme geldiğinde 
başlar öne eğiliyor.
İmajıyla ve lezzetiyle 
gündemde olan Avoka-
do’nun aslında anavatanı 
olan Latin Amerika’da 
kötü bir şöhreti de var. 
Meksika’da uyuşturucu 
kartellerinin avokado 
üreticilerine nasıl dadan-
dığını ve Şili gibi ülke-
lerde ürünün su kaynak-

larını tükettiğini anlatan 
bu belgeseli izleyin.
Küresel gıda suçlarını ele 
alan Rotten adlı belge-
selin (2018) bir bölümü 
Latin coğrafyasındaki 
Avokado savaşlarını an-
latıyor. ABD’nin iç paza-
rında tüketim patlaması 
körüklenince Meksika ve 
Şili’de avokado üretimi 
hem çiftçilerin hem de 
coğrafyanın dengesini 
bozmuş durumda.
Tekrar başa döner-
sek, Antalya-Mersin 
hattında ürün dese-
nini hızla değiştiren 
ve ‘şimdilik’ iyi gelir 
getiren avokadoda 
piyasa-iklim ve kuraklık 
dengelerini önceleyen bir 
planlama yapılmazsa nar 

ve kivi örneklerinde 
olduğu gibi uzun 
vadede bir kriz 
bizi bekliyor 
olabilir.
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Antalyaspor Vakfı Baş-
kanı Gültekin Gencer, 
son günlerde tartışılan 
yolsuzluk iddiaları ve 
Antalyaspor’un güncel 

borcu ile ilgili olarak gazetecilerle 
bir araya geldi. Antalyaspor Vakfını 8 
milyon TL ile borç aldığını ve kasada 
şuanda 5 milyon TL olduğunu belirten 
Gencer, “Vakfın içerisine müdahale 
etmeye çalışıyorlar. Vakıf kulübün 
daima koruyucu kalkanı oldu. Bugün 66 
tane üyemiz, aylık 350 bin TL gelirimiz 
var. Son günlerde hafriyat tartışmasın-
da‘vakıf başkanı nerede’ diye soranlar 
var. Yüzde 37 hissedar olarak ben her 
zaman hesapları istemek zorundayım. 
Sinan Boztepe göreve gelene kadar ben 
hesapları göremedim. Benim zamanın-
da herkes hesapları görüyordu, benden 
sonra biz bunları göremedik. Bize hep 
olumsuz cevap geldi. Bizim gönderdiği-
miz yazılar çöp tenekelerine basketbol 
topu yapıldı. Bizim üstlerimizin seçil-
diği seçimlerde gönderdiğimiz çiçek-
lerçöp tenekesine atıldı. Ne kaçırıyorlar 
bilmiyorum, şehirden kaçırmasınlar. 
Hiçbir zaman Antalyaspor’un borcunu 
net olarak göremedik. Ben 22 milyon 
dolara teslim aldım, 26 milyon dolarla 
teslim ettim. Benim de başımı yakan 
hafriyat oldu. Ben bu şehre hafriyatı 
getirmesen Antalyaspor başkanıydım.” 
dedi. 

BORCU 3 MİLYAR TL’DİR
Antalyaspor’un 850 milyon TL borcu 
olduğunun konuşulduğunu ifade eden 
Gencer, bu borcun 130 milyon TL’sinin 
vergi, 110 milyon TL’nin de temlik 
olduğunu ifade etti. Sabri Güler’in ta-
kıma 130 milyon TL temlik koyduğunu 
sözlerine ekleyen Gencer, “Bu temliğin 
20 milyonu federasyondan para alınarak 
ödendi. Bu borç bundan önceki döne-
min borcudur. Toplam 850 milyon TL 

güncel borcu var. 60 milyon EURO 
karşılığında bu kulübün Fikret Öztürk’e 
2.3 milyar TL borcu var. Parayı alacak 
diye bakmıyorum. 
Kendisi bu parayı bağışlayacağını 
söyledi. Ben bunu bağışlamasını talep 
ediyorum. Bu takımın üzerinde bir 
kamburdur. Antalyaspor’un şuan borcu 
3 milyar TL’dir. Ne zaman mahsup-
laşma olursa o zaman 850 milyon TL 
düşer. Bütün maçlarını kazansa ancak 
sadece 110 milyon TL temlik kapanır. 
Yeter ki her maçı kazanalım borcumuz 
kapansın. Bu şekilde olmaz. Buna bir 
dur demek lazım. Geçmişin enkazın-
dan kurtulmak gerekir. Antalyaspor’a 
katkı sağlamak için mücadele edelim, 
işleyişine burnumuzu sokmayalım. Her 
dönem birileri çıkıp işleri karıştırıyor” 
sözlerine yer verdi.

BİZİ KAPININ ÖNÜNE BIRAKTILAR
Hafriyat konusunun nasıl başladığını da 
anlatan Gencer, “O dönem Osmalıspor 
Başkanı ile bir görüşme gerçekleştirdik. 
Takıma hafriyattan 15 milyon TL gelir 
geldiğini söyledi. Biz de bu sistemi 

Antalyaspor’a getirmek için Menderes 
Türel’in de olduğu bir toplantı yaptık. 
Sistemi anlattık. Onay alınca da yöne-
tim kuruluna sunduk. Yönetim kurulu 
üyelerim 300 milyon TL taahhüt ettiler. 
Siteme talip olmak istediler. O zaman 
50 milyon borcumuz yoktu. O zaman 
bir de Ronaldinho getireceğimiz ko-
nuşulunca bize “durun” dediler. Sonra 
bizi çöp sepetine attılar. Cebinden 2-3 
milyonu çekinmeden Antalyaspor’a 
bırakacak kişileri kapının önüne bırak-
tılar. “Daha iyisini yapacağız” dediler. 
Benden sonra hafriyat işleri dernek ile 
büyükşehir arasında ilerledi. Bu so-
runların bir an önce çözülmesi gerekir, 
hafriyat işleri olmadan Antalyaspor’un 
düzelmesi imkansızdır. En hızlı şekilde 
sorun çözülmelidir. Başka çıkış nokta-
mız yok” açıklamasında bulundu. 

DİPSİZ BİR KUYU HALİNE GELDİ
Mevcut Antalyaspor’un iyi bir niyete 
sahip olduğunu savunan Gencer, “Bazı 
acemilikleri oldu, gece gündüz çalışı-
yorlar. Şehrin yönetime destek olması 
gerekir. Pazar günü maçta tribünlerin 

boş olması beni çok üzdü. Biz 15 bin 
seyirci ortalaması ile oynadık. Biz 
hiçbir zaman bize yapılanlar karşısında 
alınmadık. Kavgacı ve tehdit eden birisi 
değilim. Antalyaspor küme düşerse 
hepimiz küme düşeriz. Ben görevi 
bıraktığım zaman 100 bin TL personel 
gideri vardı, şuanda aylık 7 milyon 
TL personel gideri var. Atilla Vehbi 
Konuk Tesislerini turizm, eğitim alanı 
yaparak takıma hiç yoksa 10 milyon 
TL bir gelir gelecekti. O tesislerin etrafı 
donatılmadığı için Antalyaspor çok 
büyük zarar ediyor. Bu stattı biz 33 bin 
TL’ye 10 yıllığına kiraladık. Türki-
ye’de stat sahibi olan kulüpler bellidir. 
Burada belediye değil devlet yaptığı 
için kiraladık. Elimizden nerede ise 
stat gidiyordu. Antalyaspor birilerinin 
hırsılarına kurban gitti. Bu giderlerin al-
tından kalkamaz, adeta bir dipsiz kuyu 
haline geldi. Şehirde tekrar Antalyaspor 
aşkının oluşturulması gerekir. Statta FB, 
GS formaları ile dolaşılıyor” sözlerine 
yer verdi.

1 MİLYAR TL’NİN HESABINI SORMASI 
GEREKİR
Kendi döneminde hafriyat konusunun 
başını yediğini ifade eden Gencer, 
“Kendim getirdim, kendi başımı yedim. 
Şuanda olası bir seçimde adaylık 
heyecanım kalmadı. Bizim tek bir ga-
yemiz var, Antalyaspor’un varlıklarını 
korumak. Görev almamız gerekirse biz 
her zaman taşın altına elimizi koy-
maya hazırız. Hafriyat yolsuzluğunda 
Antalyaspor yönetiminin de derneğe 
hesap sorması gerekir. Antalyaspor 
Başkanının 1 milyar TL’nin hesabını 
sorması gerekir. Başkan da hafriyattan 
para gelmediğinden şikayet ediyor. 
Antalya’da bu işi yapacak yüzlerce kişi 
ve kurum varken dışarıdan birilerinin 
getirilmesine karşıyım” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN

1 MİLYAR LİRANIN
HESABI SORULMALI

HAFRIYAT TARTIŞMASINA GÜLTEKIN GENCER DE DAHIL OLDU

Hafriyat yolsuzluğu tartışmasına Antalyaspor Vakfı Başkanı Gültekin Gencer de katıldı. Gencer, 
“Defalarca sormamıza rağmen Sinan Boztepe göreve gelene kadar hesapları göremedim. Gönder-
diğimiz yazılar çöpe atıldı. Antalyaspor Başkanı’nın 1 milyar TL’nin hesabını sorması gerekir” dedi

MURATPAŞA Belediyesi ev sahip-
liğinde 11 ve 12 yaş grubu 28 amatör 
futbol takımının mücadele edeceği 30 
Ağustos Futbol Zafer Kupası açılış 
seremonisi Uğur Mumcu Stadı’nda 
yapıldı. Açılışta Başkan Uysal’ın yanı 
sıra Antalya Amatör Spor Federasyon 
Başkanı Metin Bulut, Türkiye Faal 
Hakemler Derneği Temsilcileri, kulüp 
hocaları ve çok sayıda veli yer aldı.
Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
okunmasıyla başlayan açılışta Başkan 
Uysal, “Bize ilham kaynağı olan o 
muhteşem zafer hala gelecekle ilgili 
olarak bizi yönlendiriyor” dedi. 

SİYASET ÜSTÜ YAKLAŞIM
Sağlıklı Muratpaşa Hareketi, spor 
okulları ve altyapı yatırımlarıyla 
Muratpaşa’da spora ve sporcuya her 
daim destek verdiklerinidile geti-

ren Başkan Uysal Türkiye’nin her 
mahallesine spor salonu yapılması 
gerektiğini söyledi. Bunun için yerel 
ve merkezi hükümetin işbirliği içinde 
siyaset üstü bir yaklaşıma sahip 
olması gerektiğini dile getiren Başkan 
Uysal, şöyle konuştu:“Çok ciddi 
sporcular yetiştirebiliriz. Memleketi-
mizin bir spor politikası olmuş olur. 
Böyle bir hayalim var çünkü spor za-
manı disipline edebilmeyi öğretiyor. 
Çocuklarımızı daha dikkatini topla-
yabilir, daha çalışkan, daha verimli, 
daha intizamlı yapıyor, daha sağlıklı 
yapıyor, daha ufku açık yapıyor, daha 
centilmen, daha demokratik davranış 
geliştirmesini sağlıyor, yeniliklere 
açık yapıyor, sağlığını koruyor, 
kötü alışkanlıklardan koruyor. Hem 
yetişkinler için hem çocuklar için 
altın yumurtlayan tavuk. 50 yaşını 

geçen insanlarımızın büyük bir kıs-
mının tansiyon, şeker hastası olduğu 
Türkiye›mizde en ihtiyacımız olan 
şeylerden bir tanesi bu.”

BAŞLAMA DÜDÜĞÜNÜ ÇALDI
Çocuklarını spora teşvik eden ailelere 
teşekkür eden Bulut ise “İnanıyorum 

ki dünyanın kurtuluşu ‘Zeki, çevik 
ve aynı zamanda ahlaklı’ sporcu 
kardeşlerimizin elinde” dedi.Konuş-
maların ardından Başkan Uysal’ın 
başlama düdüğüyle kupanın ilk maçı 
oynandı. n BÜLTEN/MURATPAŞA 
BELEDİYESİ 

MUHTEŞEM ZAFER BİZE İLHAM KAYNAĞI
Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit 
Uysal, 30 Ağustos Futbol Zafer 
Kupası açılışına katıldı. Uysal, 
“Bize ilham kaynağı olan o muh-
teşem zafer hala gelecekle ilgili 
olarak bizi yönlendiriyor” dedi.

KONYAALTI Belediyesi’nin, geleceğin 
başpehlivanlarını yetiştirmek için açtığı 
kurslar ilgi görüyor. Güreş kurslarına 
katılmak için kırsal mahallelerden gelen 
çocuklar, gelecekte başpehlivan olmak 
istediklerini belirtiyor. Kursların 9-14 yaş 
arasında çocuklara verildiğini anlatan Kon-
yaaltı Belediyesi Güreş Antrenörü İbrahim 
Gökhan Gökalp, “Yaz Kurslarımızda 9-14 
yaş grubu çocuklarımıza bedensel eğitimler 
veriyoruz. Amacımız onlara ata sporumuz 
güreşi sevdirmek. Yaz kurslarımızın sonu-
na geldik. Kış kurslarımızla da çocukları 
güreşle tanıştırmaya devam edeceğiz” dedi. 

GELECEĞİN ALİ GÜRBÜZ’LERİ 
Kurslarla ilgili çocuklardan ve ailelerden 
güzel tepkiler aldıklarını ifade eden Gö-
kalp, “Konyaaltı’mızın bütün köylerinden, 
mahallelerinden çocuklarımız kurslarımıza 
geliyor. Güreşe yoğun bir talep var. Biz 
onlara burada sadece güreşi öğretmiyoruz, 
iyi bir insan olmayı, nasıl yaşama tutuna-
caklarını da öğretiyoruz. İnşallah Konya-
altı’mızda geleceğin Ali Gürbüz’lerini, 
İsmail Balaban’larını, Orhan Okulu’larını 
yetiştireceğiz. Feslikan güreşlerimiz An-
talyamızın olmazsa olmazı en büyük yağlı 
güreşlerinden birisi. Bu bağlamda Kon-
yaaltı Belediye Başkanımız Cem Kotan 
da güreşlerde alt yapıya gereken desteği 
veriyor. Kendisine çok teşekkür ediyoruz” 
diye konuştu. 

KARDEŞLERİN GÜREŞ SEVGİSİ 
Güreş kurslarına Doyran’dan katılan 
Fehmi, Muhammed Ali ve Ferhat Öncal 
adındaki 3 kardeş de kurslarda kıyasıya 
mücadele ediyor. Güreş yapmayı çok 
sevdiklerini söyleyen 3 kardeşten Fehmi 
Öncal, “Kardeşlerimle en büyük hayalimiz 
güreşçi olmak. İbrahim ustamla burada 
güreş yapmayı öğreniyoruz. Bu sene Fes-
likan’da 3 kardeş güreştik. Güreşler iyiydi. 
İleride Feslikan’da başpehlivan olmayı çok 
istiyoruz” dedi. 
n BÜLTEN/KONYAALTI 
BELEDİYESİ 

KONYAALTI’NDA 
GÜREŞ KURSLARI

BU YIL üçüncü defa düzenlenen Başkent 
GranFondo 24-25 Ağustos 2024 tarihle-
rinde Ankara’da gerçekleştirildi. Toplam 
34 ülkeden 1000’in üzerinde sporcunun 
pedal çevirdiği organizasyonda Antal-
yaspor’un tecrübeli bisiklet sporcusu Nuri 
Acar, kendi yaş kategorisinde üçüncü 
sırayı alma başarısını gösterdi. Kısa, Uzun, 
Tandem ve Paralimpik etapların koşuldu-
ğu yarışın 90.9 kilometrelik Uzun Parkur 
etabında performans sergileyen Nuri Acar, 
Ankara’nın Halaçlı, Söğütözü ve OR-AN 
çevresinde bulunan ve ayrıca 1350 metre 
toplam irtifa 
kazanımına 
da sahip 
olan parkuru 
Masterler 
(45-49 Yaş) 
Üçüncüsü 
olarak ta-
mamladı ve 
kulübünün 
adın kürsüye 
taşıdı. 
n ÜLTEN/
AS

ANTALYASPOR 
ÜÇÜNCÜ OLDU
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Turizm kenti Antalya’nın 
simge yerlerinden olan, 
Hülya Koçyiğit ve Cü-
neyt Arkın’ın başrollerini 

paylaştığı ‘Severek Ayrılalım’, Ferdi 

Tayfur ve Necla Nazır’ın başrolleri-
ni paylaştığı ‘Çeşme’, Kartal Tibet, 
Zeki Alasya ve Ahmet Mekin’in 
oynadığı ‘Karaoğlan-Kayıp Hazi-
ne’, Ediz Hun, Zuhal Aktan, Ahmet 

Mekin, Aliye Rona’nın oynadığı 
‘Kader Bağlayınca’ gibi Yeşilçam 
filmlerinin bazı sahnelerinin çekildi-
ği Düden Şelalesi, suyu azalmasına 
rağmen ziyaretçi çekmeye devam 
ediyor. Düden Şelalesi, yaklaşık 38 
metre yüksekten dökülen suyu, asır-
lık ağaçlarla çevrili yürüyüş yolları 
ve dinlenme alanlarıyla ziyaretçile-
rine sıcak havanın etkisinden az da 
olsa uzaklaşma imkanı sunuyor.
SUDA CİDDİ AZALMA VAR 
Özellikle yaz aylarında günde 5 bin- 
5 bin 500 kişinin giriş yaptığı şelale-
de, ocak ayından bu yana 600 bin-
den fazla ziyaretçi sayısına ulaşıldı. 
2023 yılında 1 milyon ziyaretçiye 
ulaşan Düden Şelalesi’nde 2024 
hedefi, 1 milyon ziyaretçi sayısını 
aşmak. Bilinçsiz sulama ve kurak-
lıktan kaynaklı şelalenin suyunda 
azalma olduğunu ifade eden Düden 
Şelalesi İşletme Sorumlusu Süley-
man Yavuz, “Bu azalma hem kulla-
nımdan hem kuraklıktan kaynaklı. 
Bilinçsiz kullanım çok fazla. Vahşi 

sulama, sonrasında pompayla suları 
çekmekten kaynaklı. O yüzden hem 
yer altı hem de kaynak sularında 
azalmalar var” dedi.
NOSTALJİ YAŞIYORLAR 
Sıcak havadan bunalanların uğrak 
noktası olan Düden Şelalesi’nin 
önceki yıllarda Yeşilçam filmlerine 
sahne olduğunu hatırlatan Yavuz, 
“Bazı filmlerde gerek içerideki 
mağaramız gerek şelalenin ön kısmı 
sahnelerde yer almış. Yaşı ileri olan 
vatandaşlarımız filmlerin çekildiğini 
bilerek buraya geliyor. Burayı görüp 
izleyerek, o filmlerin atmosferine 
girmeye çalışıyorlar” diye konuştu.
Aynı zamanda ‘İskender Şelalesi’ 
de denilen Düden Şelalesi, milattan 
önce 334-333 yıllarında Pamfilya’yı 
fetheden Büyük İskender’in bu 
bölgeden geçerken atlarını sulattığı 
yer olarak da biliniyor. Şelalenin 
bulunduğu alan, 1970-1972 yılları 
arasında Devlet Su İşleri (DSİ) tara-
fından piknik ve mesire yeri haline 
getirildi.  n DHA 

HER ZAMAN 
GÖZDE
Antalya’nın sembollerinden olan Düden 
Şelalesi, azalan su oranına rağmen ziya-
retçi akınına uğruyor. Özellikle yaz ayla-
rında günde 5 binin üzerinde kişinin giriş 
yaptığı şelalede, ocak ayından bu yana 600 
binden fazla ziyaretçi sayısına ulaşıldı.

ALANYA Konaklı’daki 
bir otelde tatil yapan 
Hanım Kaya Orakcı, 
Otel’in havuz kenarında 
şezlongda oturduğu 
sırada, görünmez kaza 
geçirdi.Restoran çatı-
sında bulunan  40x40 
santimetre büyüklü-
ğündeki baca kapağı 
rüzgarın etkisiyle 
yerinden çıktı ve yakla-

şık 20 metre yüksekten 
Hanım Kaya Orakcı’nın 
üzerine düştü. 
HAYATİ TEHLİKESİ VAR 
Başına ve beline 
isabet eden baca 
kapağından yaralanan 
Orakcı, sağlık ekipleri-
nin müdahalesinin ar-
dından Alanya Eğitim 
ve Araştırma Hastane-
si’ne götürüldü. 

Orakcı’nın hayati 
tehlikesinin bulunduğu 
ve yoğun bakımda 
tedavisinin sürdüğü 
belirtildi. 
Olay ile ilgili soruş-
turma başlatılırken, 
gözaltına alınan otelin 
genel müdürü M.D., 
ifadesinin ardından 
serbest bırakıldı. 
n DHA 

ÜZERİNE BACA 
KAPAĞI DÜŞTÜ
Alanya ilçesinde tatil yaptığı otelin havuzunda şezlongda güneşlenen Ha-
nım Kaya Orakcı (37), çatıdan düşen baca kapağı nedeniyle ağır yaralandı.

30 Ağustos Zafer Bayramı kutlamaları 
kapsamında Manavgat Belediyesi Kent 
Tiyatrosu, “Sonsuz Kadın Sonsuz Cum-
huriyet” oyununu sahneledi.Manavgat 
Belediyesi Kent Tiyatrosu Genel Sanat 
Yönetmeni Kosta Kortidis’in kaleme 
aldığı ve yönettiği  oyunda, Cumhuriyet 
dönemi Türkiye’sinin öne çıkan kadın 5 
kadın figürünün konu ediyor. Oyunda: 
Türk gazeteciliğinin öncülerinden Suat 

Derviş, Sümerolog Muazzez İlmiye Çığ, 
Türkiye’nin İlk Kadın Veteriner Hekim-
lerinden Sabire Aydemir, Türk Basınının 
ilk kadın foto muhabiri EleniKüreman ve 
“ilklerin kadını” olarak tanınan tiyatro ve 
opera sanatçısı Semiha Berksoy’un hayat-
ları sahneye konuldu. Manavgat Beledi-
yesi Kent Tiyatrosu’nun sahneye koyduğu 
bu anlamlı yapım, sanatseverlerden yoğun 
ilgi gördü. Salonu dolduran izleyiciler, 

hem tarihe tanıklık etmenin hem 
de Cumhuriyet kadınlarının hika-
yelerini canlı bir şekilde izlemenin 
zevkini yaşadılar.Manavgat Bele-
diyesi Kent Tiyatrosu oyuncuları, 
sanata ve sanatçıya verdiği önemi 
her daim vurgulayan Manavgat Be-
lediye Başkanı Niyazi Nefi Kara’ya 
desteklerinden dolayı teşekkür etti. 
n BÜLTEN/MANAVGAT 
BELEDİYESİ

MANAVGAT’TA ANLAMLI OYUN 

KURAL tanımaman skuter kullanıcı-
ları bu kez  vatmanları çileden çıkardı. 
Durakta iki tramvayın arasından geçmek 
isteyen bir kullanıcı, vatmanın dikkati 
sayesinde tramvayın altında kalmaktan 
kurtuldu. Gençler özel güvenlik görevlisi 
ve o sırada devriye görevinde bulunan 
polislerin uyarısı ile bölgeden uzaklaştı. 
Denetimlerin sıklaştırılmasını talep eden 
sürücüler, “Şehrin her noktasına karşımı-
za çıkıyorlar. Kask yok, güvenlik önlemi 
yok. Her an kazaya davetiye çıkarıyorlar. 
Scooterler için daha caydırıcı önlemler 
alınması gerekir” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

SKUTER 
SÜRÜCÜLERİ

KURAL
 TANIMIYOR

RÜYA Bankası sanat ekibinin 
sahneye koyduğu ‘Troyalı Kadınlar 
Anonim Şirketi’ adlı oyun Dokuma 
Park’ta, izleyiciyle bir kez daha 
buluştu. Tiyatro Günü’ne, Engelsiz 
Yaşam Gençlik ve Sanat Derne-
ği’nin ‘Yaşam Ateşi Ritim Grubu’ 
enerji kattı.Festival ziyaretçileriyle 
ikinci kez buluşan oyun mizahi 
anlatımıyla seyirciden tam not aldı.
Troyalı Kadınlar Anonim Şirketi 
adlı oyunun yazarlığını ve yönet-
menliğini Sahne Sanatları Eğitmeni 
Fatma Çisem Alemdar üstlendi. 
n İHA 

Troyalı Kadınlar 
Dokuma Park’ta

BU YIL 33.’sü düzenlenen Altın 
Kiraz Yağlı Pehlivan Güreşleri ve 
Şehzade Korkut Şenlikleri’Nde 
Mahalli Sanatçı Mehmet Özbek ve 
ekibi, sahne aldı.Korkuteli Bele-
diye Başkanı Saniye Caran, “23 
Ağustos’ta başladığımız şenlikleri-
miz tüm hızı ve coşkusu ile devam 
ediyor.. 1 Eylül’de güreşler ile son 
bulacak. Tüm vatandaşlarımızı bu 
coşkuya ortak olmaya davet ediyo-
rum.” diye konuştu.  n DHA 

Şenlik coşkusu 

ANTALYA’DA sıcak hava ve nem-
den bunalanlar, sahillerde yoğunluk 
oluşturdu.Meteoroloji 4. Bölge 
Müdürlüğünün verilerine göre, kent 
merkezinde bugün en yüksek sıcak-
lık 31 derece, nem oranı ise yüzde 
68 olarak kaydedildi.Sıcaktan 
bunalan kent sakinleri ile turistler, 
Konyaaltı ve Lara sahillerinde de-
nize girip serinlemeye çalıştı.Bazı 
vatandaşlar kayalıklardan denize 
atladı bazıları da gölgede denizi 
izlemeyi tercih etti.Deniz kenarına 
kurdukları kamp sandalyelerinde 
oturanların yanı sıra birçok kişi 
parklardaki gölgelik alanlarda vakit 
geçirdi.Muratpaşa Belediyesinin 
mavi bayraklı falez plajlarında da 
yoğunluk gözlendi. Falezlerdeki 
Konserve Koyu, Mobil, Erenkuş 
ve İnciraltı plajlarından çok sayıda 
tatilci denize girdi. AA 

SAHİLLER 
DOLDU


